
 
Záznam z rokovania komisie dopravy a informačných systémov MsZ 

zo dňa  07.06.2022. 
 
 
Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 17:30 h. cez aplikáciu Zoom. 
 
 

Prítomní: Ospravedlnili sa:  Neprítomní: 
JUDr. Mgr. Jozef Uhler Ing. Peter Klučka Ing. Peter Strapák - 
Mgr. Tomáš Palkovič Ing. Peter Války Igor Polakovič  
Ing. Monika Debnárová Ing. Ivan Lechner Mgr. Martin Vlačiky, Ph.D.  
Mgr. Rastislav Tešovič  Ing. Tatiana Kratochvílová  
Ing. Katarína Augustinič  PhDr. Alžbeta Ožvaldová  
Mgr. Ján Buocik  Ing. Jozef Krúpa  
Ing. Peter Lenč  PhDr. Ľuboš Krajčír  
Ing. František Brliť    
    

 
 
Rokovanie otvoril a viedol predseda KDIS JUDr. Mgr. Jozef Uhler. 
 
 
Upravený program rokovania komisie: 

  
1. Kontrola záznamu KDIS zo dňa 10.05.2022. 
2. Návrh na zmeny názvov zastávok MHD. 
3. Deklarovanie finančnej spôsobilosti (spolufinancovanie) prijímateľa na projekt „Nová električková 

trať v Petržalke, 2. časť Bosákova ulica – Janíkov dvor“. 
4. Strategický materiál – Bratislava 2030. 
5. Návrh zmeny VZN o dočasnom parkovaní (rozšírenie zľavy na parkovanie pre poskytovateľov 

sociálnych služieb a pre vozidlá so zeleným EČV). 
6. Prerokovanie trasovania Podunajsko-Biskupicko-Vrakunskej radiály. 
7. Vyhodnotenie príjmov DPB po zmene cestovného v MHD od júla 2021 a prerokovanie zmeny 

cestovného v MHD. 
8. Rôzne. 

 
 
Hlasovanie:     prítomní: 9           za: 9       proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
 
Program komisie bol odsúhlasený. 
 
 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamu KDIS zo dňa 10.05.2022. 
 

K záznamu KDIS zo dňa 10.05.2022 neboli žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ  
 

berie na vedomie 
 
Záznam z rokovania KDIS zo dňa 10.05.2022. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 9        za: 9          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
 
 



K bodu 2 
Návrh na zmeny názvov zastávok MHD. 
 

Materiál uviedol Ing. Michal Dekánek z Dopravného podniku Bratislava. Počas diskusie členovia 
komisie rozhodli o dopracovaní návrhu pomenovania nových zastávok na električkovej trati v MČ Petržalka 
a iniciovala samostatné hlasovanie k premenovaniu zastávky MHD Súmračná na nový názov Nekonečná. 
Po skončení odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovných zneniach uznesení: 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní materiálu  
 

odporúča 
 
dopracovať návrh pomenovania nových zastávok na električkovej trati v MČ Petržalka. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 10        za: 10      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní materiálu  
 

odporúča 
 
schváliť návrh premenovania zastávky MHD Súmračná na nový názov Nekonečná. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 10        za: 5      proti: 0     zdržal sa: 5         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie nebolo odsúhlasené. 
 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní materiálu  
 

schvaľuje 
 
materiál Návrh na zmeny názvov zastávok MHD ako celok okrem vyššie uvedených výhrad. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 10        za: 10      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
K bodu 3 
Deklarovanie finančnej spôsobilosti (spolufinancovanie) prijímateľa na projekt „Nová električková 
trať v Petržalke, 2. časť Bosákova ulica – Janíkov dvor“. 
 
 

Materiál uviedol Ing. Roman Čajka, vedúci oddelenia externého financovania. Po skončení odbornej 
diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia: 

 
 

Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní materiálu  
 



odporúča 
 
Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy  
 

schváliť 
 

1. predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok projektu „Nová električková trať v Petržalke, 2. 
časť Bosákova ulica – Janíkov dvor“ vrátane príloh; 

 
2. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

 
3. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 5 595 

198,76 Eur. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 11         za: 11       proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
K bodu 4 
Strategický materiál – Bratislava 2030. 
 

Materiál uviedol Ing. Roman Alberty z Metropolitného inštitútu Bratislava. Po skončení odbornej 
diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia: 

 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní materiálu  
 

berie na vedomie 
 
Strategický materiál – Bratislava 2030. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 11         za: 11       proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
K bodu 5 
Návrh zmeny VZN o dočasnom parkovaní (rozšírenie zľavy na parkovanie pre poskytovateľov 
sociálnych služieb a pre vozidlá so zeleným EČV). 
 

Materiál uviedol člen komisie Mgr. Ján Buocik. Na následné otázky reagovala Mag. Martina 
Vavreková, vedúca oddelenia parkovania. Po skončení odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom 
znení stanoviska: 

 
 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní materiálu  
 

odporúča 
 
prerokovať navrhované zmeny VZN o dočasnom parkovaní. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 7         za: 7       proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Stanovisko bolo odsúhlasené. 
 



 
K bodu 6 
Prerokovanie trasovania Podunajsko-Biskupicko-Vrakunskej radiály. 
 

Diskusiu inicioval člen komisie Mgr. Ján Buocik. Na následné otázky reagovala Ing. Alena Kovárová, 
vedúca projektovej kancelárie sekcie dopravy a Ing. Katarína Kmeťová z projektovej kancelárie sekcie 
dopravy. Po skončení odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení stanoviska: 

 
 

Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ  
 

žiada 
 
primátora o zaslanie technicko-ekonomickej štúdie Vrakunsko-biskupickej radiály členom komisie a  
 

žiada 
 
primátora zvážiť preverenie trasovania električkovej trate do Vrakune v zmysle generelu dopravy.  
 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 6         za: 6       proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Stanovisko bolo odsúhlasené. 
 
 
 
K bodu 7 
Vyhodnotenie príjmov DPB po zmene cestovného v MHD od júla 2021 a prerokovanie zmeny 
cestovného v MHD. 
 

Diskusiu inicioval člen komisie Mgr. Ján Buocik. Na následné otázky reagoval Ing. Michal Dekánek 

z Dopravného podniku Bratislava. Bod bol následne ukončení bez uznesenia. 
 
 
 
K bodu 8 
Rôzne. 
 
Správa o plnení akčného plánu rozvoja cyklistickej a pešej dopravy za rok 2021 a akčný plán rozvoja 
cyklistickej a pešej dopravy na rok 2022 hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy. 
 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní materiálu  
 

odporúča 
 
Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy  
 

prerokovať 
 
Správu o plnení ́ akčného plánu rozvoja cyklistickej a pešej dopravy za rok 2021 a akčný plán rozvoja 
cyklistickej a pešej dopravy na rok 2022 hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 6         za: 6       proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Stanovisko bolo odsúhlasené. 
 
 
 
 



Regulácia vjazdu vozidiel typu Beerbike do pešej zóny. 
 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní materiálu  
 

žiada 
 
primátora o predloženie analýzy fungovania a legislatívneho návrhu riešenia vjazdu vozidiel typu Beerbike 
do pešej zóny. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 6         za: 6       proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Stanovisko bolo odsúhlasené. 
 
 
 
Umiestňovanie parkomatov v zónach regulovaného parkovania. 
 
Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní materiálu  
 

žiada 
 
primátora o informáciu o vývoji zavádzania parkovacieho systému v Bratislave.. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 6         za: 6       proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Stanovisko bolo odsúhlasené. 
 
 
 
 
 
                                                                         JUDr. Mgr. Jozef Uhler 
              predseda komisie 
 
Zapísal: Ing. Patrik Kohan 
              tajomník komisie                                                                         
 
 
V Bratislave, 07.06.2022           


